
Ara, a escarada

Cada setmana descobrim a premsa les noves actuacions que duu a terme el
PP al nostre municipi.

Una propaganda que se complementa amb les disputes i picades que hi ha
entre els socis de govern, que se poden llegir sense cap filtre a les xarxes
socials del propi Ajuntament (o ja podem dir sense embuts que s’han
convertit en les xarxes del candidat popular, Miguelito Nadal?).

Sigui com sigui, és ben trist veure com se desviuen ara per maquillar a
escarada tot el que no han fet en tres anys i mig. Un clàssic que ja fa riure i
desperta acudits molt enginyosos entre la ciutadania.

Via pública

Als tradicionals asfaltats preelectorals del Partit Popular, enguany s’hi sumen
altres accions a la via pública. Bravegen que han sembrat arbres i
començam a passar pena que els populars s’estiguin radicalitzant en temes
ambientals i aviat comencin a dir que són ecologistes.

No, no passeu pena. De moment el balanç encara els surt negatiu i duen
més arbres arrabassats que sembrats…

Del que no poden bravejar és del bunyol que han deixat a la Gran Via. Un
primer tram mal acabat i que hem pagat ben car. I per cert, qualcú sap què
en faran dels palets de forro de pedra de Terol que tenen tirats a un solar
municipal? Una bona tudada! Però, eps, tot sigui perquè el senyor Simarro
tengui ca seva ben adoquinadet! Això sí que ho han deixat ben fermat.

Infants

Una altra iniciativa que han posat en marxa és la instal·lació de sistemes
d’ombra als patis escolars (ja era hora, fa més d’un any que tenen els
doblers per fer-ho), la reforma d’un parc infantil (de la resta, que esperen
des del 2021 no en sabem res) i l’organització d’un dia per als infants. Una
jornada que des de Més vàrem proposar fer just en acabar el confinament
(sí, ho heu llegit bé: el 2020), però que justament s’ha hagut de programar
a finals d’abril de 2023. Casualitat que se faci a un meset d’eleccions?
Noltros creim que no.

Senyalètica

Si teniu problemes de vista, preparau-vos per tornar locos intentant llegir
els nous cartells que s’estan instal·lant a Sóller.

Estam d’acord que feia falta posar ordre en la senyalètica, especialment en
el caos de cartelleria dels establiments hotelers, però s’havia de fer una
cosa tan esquifida?
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La senyalètica és un element de suport a la ciutadania, ha de servir per
orientar de forma clara a on són els espais i edificis públics i per tant han de
ser bons de llegir.

Creim que la nova proposta no acompleix aquest objectiu i que volent posar
ordre a la cartelleria dels hotels s’ha perdut en la cartelleria municipal. Una
llàstima, sempre hi perdem els mateixos.

Seguirem atents a la propaganda que la premsa i les xarxes socials van
anunciant cada setmana. Mentrestant, noltros seguim fent feina al vostre
costat per avançar cap al canvi de govern que Sóller ha de menester.
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